
Van: Wim Cornelissen  

Verzonden: dinsdag 18 oktober 2016 22:23 

Aan: Raadsleden; Commissie Sociaal; Commissie Fysiek; Commissie B&M 
CC: Gerard Janssen 

Onderwerp: Nadere uitwerking door college van tweetal antwoorden op begrotingsvragen  

 

Beste raads- en commissieleden, 

 

Zie onderstaande e-mail van vanavond waarbij een tweetal gisteren door het college gegeven 

antwoorden op begrotingsvragen nu nader is uitgewerkt. 

 

Ter kennisname. 

 

Wim Cornelissen 

Griffier. 

 

Van: Gerard Janssen  

Verzonden: dinsdag 18 oktober 2016 19:41 

Aan: Raadsgriffie 

CC: College; Management Team; Carmen Geraads; Marcel Simons 

Onderwerp: beantwoording vragen begroting (aanvulling) 

 

Hallo 

 

s.v.p. onderstaande doorzetten naar raads- en commissieleden 

 

  

In de beantwoording van de door u gestelde raadsvragen, streven we ernaar u zo volledig en 

integraal mogelijk te informeren. We informeren u graag niet alleen over de inhoud, maar ook over 

relevante processen en processtappen. 

Dit heeft ertoe geleid dat wij onze beantwoording van vraag 3.1.3h en 3.1.3m nader hebben 

uitgewerkt en u hier middels deze mail graag van op de hoogte stellen. 

  

Vraag 3.1.3h Majeure projecten 

Pagina 8 

Is het waar dat voortgang Park Leudal – Oost vertraging heeft opgelopen door toedoen van 

gemeente ? Zo ja wat zijn daarvan de redenen ? 

Waarom moeten er nu eerst  de financiële gevolgen van fase 2 worden besproken voordat men 

fase 3 in gang kan zetten ? 

  

Antwoord: pho Backus 

Per excuusbrief van 26 juli 2016 is de stichting Park Leudal Oost geïnformeerd dat door 

onvoorziene omstandigheden het helaas niet is gelukt om het college vóór half juli 2016 een besluit 

te laten nemen op hun verzoek om financiële ondersteuning ten behoeve van de start van het 3e 

fase document (definitief ontwerp). Op basis van deze brief heeft op 8 september een gesprek 

plaatsgevonden waarbij naast het nogmaals aanbieden van excuses uitleg is gegeven over de 

stand van zaken en vervolgens zijn er afspraken gemaakt over de verdere stappen.  Uiteindelijk is 

in  overleg met de initiatiefnemers ervoor gekozen om op dit moment fase 3 niet uit te voeren. 

Deze Fase wordt niet opgestart omdat voor de richtinggevende besluitvorming door de 

gemeenteraad voldoende gegevens beschikbaar zijn. Fase 3 zou een verdieping betekenen die op 

dit moment niet relevant is voor de primaire besluitvorming. Focus ligt nu op het bundelen van de 



gegevens en het vertalen naar de beleidsuitgangspunten en gemeentelijke kaders. Voor het 

totaalproces betekent dit geen vertraging maar eerder een versnelling. 

  

  

Vraag 3.1.3m Majeure projecten 

Pagina 12 

Is het bedrag van 7 miljoen euro voor Park Leudal Oost nog steeds actueel? Zo ja, uit welke 

documentatie of correspondentie blijkt dit? Wordt er ook contact gezocht met de provincie, of dat 

zij ook een bijdrage kunnen leveren aan dit vernieuwende initiatief? Welke andere mogelijkheden 

voor dekking van het bedrag zijn er? 

  

Antwoord: pho Backus 

Het bedrag van € 7 miljoen is als totaalinvestering opgenomen in de door de Stichting Park Leudal 

Oost ingediende rapportage “Eindrapportage Fase Voorlopig Ontwerp & voorstel Fase Definitief 

Ontwerp” van april 2016. De totale investering is sterk afhankelijk van de kaders en 

beleidsuitgangspunten waarbinnen het initiatief kan worden gerealiseerd. Op dit moment zijn deze 

zaken nog onvoldoende helder. Naast de kaders wordt op dit moment gewerkt aan het inzichtelijk 

maken van de kosten en de consequenties van bijvoorbeeld vrijkomend vastgoed. Daarnaast is 

duurzaamheid een belangrijke component in het totale plan waarvoor mogelijke subsidies te 

verkrijgen zijn. Er zal maximaal worden gezocht naar dekkingsmiddelen binnen en buiten de 

gemeentelijke overheid. Op dit moment is nog niet bekend wanneer een reëel inzicht is te geven in 

de totale investering en de hiermee verband houdende investering vanuit de gemeente Leudal.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Gerard Janssen  

senior medewerker beleid en advies 


